
Terugblik 2008 
  

Januari 

Woensdag 2 januari kwamen fanfare en ALLES KIDS voor de eerste keer in het 
nieuwe jaar bij elkaar, voor de Generale Repetitie voor het Nieuwjaarsconcert. 

  
Zondag 6 januari organiseerde Erato voor het eerst een Nieuwjaarsconcert. In 
een gezellig versierde Erato Music Hall verzorgden fanfare, ALLES KIDS en 

drumband een ruim uur-durend concert. Voor een verslag, klik HIER.  
  

Donderdag 10 januari vergaderde de Commissie Werving om te praten over de 
opzet van een nieuwe actie. Dit jaar wordt zowel de gelegenheid geboden aan 
kinderen (Talent in de Tent) als volwassenen (Van Toeten naar Blazen) om een 

instrument uit te proberen. Zie Ledenwerfactie 2008 
  

Zaterdag 12 januari vergaderde de jongste fanfarejeugd o.l.v. Willy 
Beemsterboer. Voor foto's, klik HIER.  

 

Woensdag 16 januari vergaderde het bestuur. 
Uitgebreid werd stilgestaan bij het ledenbestand 

van de fanfare, de samenstelling van het bestuur 
(momenteel 3 vacatures), de nieuwe 
ledenwerfactie en de organisatie van het 

Paasconcert. 
  

Vrijdag 18 januari speelde de fanfare bij de 
Eerste Paal van het nieuwe Scheringamuseum. Helaas moest het regen-scenario 
worden aangehouden, anders zou onze bijdrage nog veel feestelijker zijn. Voor 

foto's (met dank aan Rob Vet, José Blankendaal en Ted Friethoff 
/www.opmeeractueel.nl), klik HIER. 

  
Februari 
Zaterdag 2 februari liep de hele vereniging mee in de carnavalsoptocht door 't 

Darsgat. Als vanouds verkleed en de fanfare als dweilorkest. De jury had dit jaar 
goed gekeken, want de zusjes Roozendaal van de majorettes kregen voor hun 

creatie een prijs. 
  

Zondag 3 februari waren we present bij het carnaval voor gehandicapten, dit 
jaar bij Loek. Omdat de ruimte beperkt was, stond de fanfare op het podium en 
liepen majorettes en drumband voorop in de polonaise. Voor foto's, klik HIER.  

  
Maandag 4 februari repeteerde de fanfare o.l.v. Niels Marchal, Michael was op 

wintersport. 
  
Donderdag 14 februari vergaderde de commissie werving over de opzet voor 

de komende campagnes: Talent in de Tent en Van Toeten naar Blazen. 
  

Woensdag 20 februari vergaderde het bestuur bij Anita thuis. De 
Ledenvergadering werd voorbereid, de activiteiten voor de komende periode 
onder de loep genomen. 

  
Zaterdag 23 februari ging de drumband schaatsen op de baan in Hoorn. 
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Samen er op uit, hoort er ook bij. 
  

Vrijdag 29 februari hebben in het kader van de Gabberweek 18 meisjes kennis 
gemaakt met twirlen. O.l.v. instructrice Miranda is er enthousiast geoefend. 

   
Maart 
Maandag 3, donderdag 6 en vrijdag 8 maart is ALLES KIDS op tournee 

geweest langs de basisscholen. In het kader van de actie Talent in de Tent werd 
reclame gemaakt voor de vereniging en voor het blazen in de fanfare. Volgens de 

mensen die mee waren een geslaagde tournee. Voor foto's, klik HIER.  
In deze week zijn in Spanbroek / Opmeer / Hoogwoud huis-aan-huis folders 

verspreid voor de actie Van Toeten naar Blazen. 

 
Woensdag 5 maart had de fanfare de Generale Repetitie 

voor het Paasconcert. 
 
Zaterdag 8 maart was het Paasconcert. Voor de pauze 

trad de fanfare op, na de pauze de familie Hoebe. Een 
sfeervolle aankleding van de Amazone, een prachtige 

bijdrage van de fanfare en een spetterende show van de 
familie Hoebe. Een goede avond die meer publiek 
verdiende. Voor verslag, klik HIER. Voor foto's, klik HIER.  

 
Zondag 9 maart was de Jeugdvergadering van de oudste 

fanfarejeugd bij Willy thuis. De aanwezigen konden hun 
mening geven over de muziekkeuze, de optredens, de 

repetities, de dirigent, de sfeer enz. Dat gebeurde dan ook. Een goede 

vergadering waarvan de actiepunten binnenkort worden besproken door het 
bestuur. 

 
Maandag 10 maart was de Ledenvergadering. De jaarstukken werden 
goedgekeurd, de vergadering stemde met enkele kritische kanttekeningen in met 

het Beleidsplan fanfare, Willy en Ruud werden herkozen als bestuurslid, José 
blijft penningmeester en Anneke komt kijken of ze inderdaad bestuurslid wil 

worden. Verder is er stilgestaan bij het Jubileumjaar 2009. Een vergadering 
waarin door de leden actief is meegedacht over het te voeren beleid. 

 
Maandag 10 maart ook is door de Commissie Werving de opbrengst van de 
acties besproken. 5 nieuwe Talenten willen de komende weken uitproberen of 

muziek maken iets voor hen is. 
 

Vrijdag 21 maart is fanfaredirigent Michael de Graaf gestart met de proeflessen 
in het kader van Talent in de Tent en Van Toeten naar Blazen. Dit jaar 
hebben 7 kinderen en 1 volwassene zich hiervoor aangemeld. 

 
Maandag 24 maart was er geen repetitie voor fanfare, ALLES KIDS en 

majorettes i.v.m. Tweede Paasdag. 
 
Dinsdag 25 maart vergaderde het bestuur. Kandidaat-bestuurslid Anneke 

Metzger was aanwezig om mee te luisteren en mee te praten. Gesproken is o.a. 
over ideeën m.b.t. het Jubileumjaar 2009, de terugblik op de Ledenvergadering 

en de ledenwerfacties. 
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April 

Vrijdag 4 april bracht de drumband een muzikale aubade aan instructeur Floris 
van Tol die trouwde. Een welkome afwisseling van de receptie. 

 
Vrijdag 4 april  startte de fanfarejeugd haar eigen bandje. Tijdens de 
jeugdvergadering werd dit idee geopperd, dat onder impulsen van Dennis ten 

uitvoer is gebracht. Wekelijks wordt gerepeteerd in de Muziekschool.  
 

Zaterdag 5 april bracht de fanfare een serenade aan het gouden bruidspaar 
Wuite. Ondanks dat het zaterdagmiddag 17.45 uur was, was de opkomst goed te 
noemen. 

 
Maandag 14 april vond de Presentatie van Talent in de Tent 2008 plaats. Van 

de gestarte Talenten gaan er 6 door met een aantal vervolglessen tot de 
zomervakantie. 
 

Vrijdag 25 april hebben ere-lid Ton Koelemeijer en zijn vrouw Riet Koelemeijer 
- Kok (lid van verdienste van onze vereniging) van burgemeester Nijpels van de 

gemeente Opmeer een koninklijke onderscheiding ontvangen. Beiden zijn 
benoemd tot lid in de Orde van Oranje-Nassau. Dhr. Nijpels roemde de inzet van 
het echtpaar voor de gemeenschap, waaronder Erato, de veiling en de 

Muziekschool. 
 

Dinsdag 29 april vergaderde het bestuur bij Willy thuis. Gesproken is o.a. over 
de concoursdeelname van de fanfare, de organisatie van het Jubileumjaar 2009 
en de voortgang van de actie Talent in de Tent. 

 
Woensdag 30 april speelden fanfare en drumband bij de start van 

Koninginnedag op het VVS-terrein. Bij de drumband enkele debutanten! De 
fanfare speelde het Wilhelmus bij het vlaghijsen. Voor foto's, klik HIER. 
  

Mei 
Zondag 4 mei verleende de fanfare haar medewerking aan de Dodenherdenking 

bij het monument aan de hertog Willemweg en bij de Oorlogsgraven op de 
begraafplaats. Een nieuwe opzet, maar voor de fanfare toch een prachtige 

koraal, de last post door Menno en het Wilhelmus. Een goede bezetting typeert 
de betrokkenheid van de leden bij deze herdenking. 
 

Maandag 12 mei waren er geen repetities i.v.m. Tweede Pinksterdag. 
 

Vrijdag 16 mei haalde de fanfare de uitgevallen repetitie in omdat men in 
voorbereiding is op het Opmeers Fanfare Festival. 
 

Dinsdag 20 mei vergaderde het bestuur bij Emmeke thuis. 
Drumbandinstructeur Floris van Tol kwam even langs om de stand van zaken bij 

de drumband te bespreken. Verder komen er binnenkort vergaderingen voor de 
jeugd van drumband / ALLES KIDS / majorettes, o.a. om ouders te vinden die 
contactpersoon willen zijn / worden. 

 
Zondag 24 mei gingen twee groepen twirlers concours naar Hillegom. Beide 

groepen (een duo en een small group) behaalden in hun afdeling een 2e plaats. 
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Voor foto's, klik HIER. 
 

Juni 
Zondag 1 juni heeft ALLES KIDS deelgenomen aan het 

Leerlingenorkestenfestival in Krommenie. Het orkest van Michael mocht het 
festival openen. 
Als veruit het jongste orkest (jongste in gemiddelde leeftijd, jongste in aantal 

jaren les) stalen ze meteen de show en de harten van het publiek. 
Trots is Erato op deze groep. 

Jurylid Theo Jansen vond het een verademing 
om zo'n jonge groep te horen spelen zonder 
ondersteuning van oudere en ervaren 

muzikanten. Een compliment aan Michael en aan 
de kinderen is dus op zijn plaats. 

 
Donderdag 5 juni is bij instructrice Miranda 
thuis een avond georganiseerd voor ouders van 

de majorettes. Gesproken is over een nieuwe 
start van de majorettencommissie. Gelukkig waren er enthousiaste ouders en 

enthousiaste ideeën. Belangrijkste afspraak voor de korte termijn: de 
majoretteafdeling gaat voortaan Twirlvereniging Erato heten. Een andere naam 
met een nieuwe start. Wordt vervolgd. 

 
Maandag 9 juni repeteerde de fanfare op een ongewoon tijdstip. Vanwege de 

EK-voetbalwedstrijd Nederland - Italië (3-0 zou later blijken), werd gerepeteerd 
van 19.00 - 20.30 uur. ALLES KIDS oefende eenmalig van 18.30 - 19.00 uur. 
 

Woensdag 11 juni was de Generale Repetitie voor het Opmeers Fanfare 
Festival. 

 
Zaterdag 14 juni werd het 12e Opmeers Fanfare Festival georganiseerd. Jurylid 
Leon Vliex beoordeelde achtereenvolgens Niedorps Fanfare, Ons Genoegen - 

Wognum, Erato en Creona - Wieringerwerf. Uiteindelijk ging Creona met de 
Opmeer Bokaal naar huis. De prestatie van de fanfare was volgens hem meer 

dan verdienstelijk. Tevreden kunnen we terugblikken: op de organisatie en op 
onze eigen prestatie. Alhoewel goede muzikanten nooit tevreden zijn, 

overheerste het goede gevoel. Voor een verslag, klik HIER. Voor foto's, 
klik HIER. 
 

Zaterdag 16 juni repeteerde de fanfare voor de laatste keer. Dirigent Michael 
gaf nog wat huiswerk mee voor de vakantie: de nieuwe concoursnummers. 

 
Woensdag 18 juni vergaderde het bestuur voor de laatste keer dit seizoen. Met 
Michael werd het seizoen geëvalueerd en het nieuwe seizoen voorbereid en 

gepland. 
  

Zaterdag 21 juni slaagden Ilse Vet (trompet, C), Priscilla van Doorn (trombone, 
C) en David Rood (trompet, A) voor hun hafa-examens aan de Muziekschool. 
Willy was de hele dag aanwezig voor de mentale begeleiding. Voor foto's, 

klik hier. 
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Zondag 22 juni ging de oudere 

fanfarejeugd met elkaar naar de 
pizzeria om nog eens gezellig met 

elkaar het seizoen te bespreken, te 
praten over de schoolresultaten en de 
laatste nieuwtjes uit te wisselen. Een 

gezellige groep. Voor foto's, klik HIER. 
 

Maandag 23 juni werd de jeugd-
meeting georganiseerd. Talenten, 
ALLES KIDS en drumband sloten het 

muzikale seizoen af met fanfareleden, 
ouders en opa's en oma's als publiek. 

  
Augustus 
5 augustus bracht de fanfare een serenade aan voorzitter Ton Koelemeijer, die 

50 jaar werd. Voor een foto, klik HIER.  
 

19 augustus  vond het overleg plaats tussen bestuursleden en ouders van de 
drumband. Een constructief gesprek met ideeën die het bestuur gaat uitwerken. 
 

26 augustus repeteerde de drumband in een nieuwe locatie. Vanaf vandaag 
repeteert de drumband in de voormalige kantine van Appel Beton aan de 

Spanbroekerweg. 
  
September 

6 september verzorgden de twirlgroep en de drumband een optreden bij de 
evenementenwagen op het burg. de Leeuwplein. Voor foto's, klik HIER. 

 
6 september fietsten enkele sportievelingen de Rabo-fietstocht. Per deelnemer 
sponsorde de Rabobank € 25, wat ons € 200 opleverde. 

 
16 september ontving fanfarelid Jan Rood uit handen van dirigent Michael de 

Graaf de nieuwe CD van het Frysk Fanfare Orkest. Op de presentielijst over het 
vorige seizoen stond Jan bovenaan als trouwste lid. Hulde. 

 
17 september vond de eerste bestuursvergadering van het seizoen plaats. 
Gesproken is o.a. over de planning voor dit seizoen, de nieuwe 

repetitieaccommodatie voor de drumband. Petra Hoekstra meldde zich aan de 
bestuurstafel als nieuwe penningmeester. 

 
21 september had de fanfare een repetitiezondag ter voorbereiding op het 
concours. Voor foto's, klik HIER. 

  
Oktober 

4 oktober werd De Gemeenschapsveiling gehouden, waarvan Erato meedeelt in 
de opbrengst. Een legertje vrijwilligers, waarvan ook velen van Erato, zorgden 
ervoor dat een volle zaal kopers maar liefst € 45.790 binnen bracht. 

 
13 oktober werkten we mee aan een evaluatie van het coachingsproject 2007 

van Unisono. Enkele studentes van de Hogeschool Den Haag namen interviews af 
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en kwamen kijken wat de coaching voor resultaat heeft gehad. 
 

15 oktober vergaderde het bestuur bij Willy thuis. Gesproken is o.a. over (de 
voorbereidingen op) het concours, over ontwikkelingen m.b.t. het Jubileumjaar. 

 
20 oktober repeteerde de fanfare o.l.v. top-dirigent Jan Schut. Michael was op 
vakantie en had zijn leermeester gevraagd het orkest deze avond te leiden. Het 

werd een prettige, heel leerzame repetitie.  
 

20 oktober was er geen repetitie voor majorettes en ALLES KIDS i.vm. de 
Herfstvakantie. 
 

21 oktober  had ook de drumband geen les i.v.m. de Herfstvakantie. 
  

November 
4 november vond een gesprek plaats op het Gemeentehuis tussen Dagelijks 
Bestuur en wethouder Elly Deutekom. Doel van het gesprek: elkaar bijpraten 

over de laatste ontwikkelingen m.b.t. vereniging en relatie gemeente. 
 

8 november gaf de fanfare een serenade aan lid Trees Konijn die (samen met 
haar tweelingzus Lida) 50 jaar werd. Omdat de voorzitter wegens activiteiten 
elders afwezig was, las Trees zelf de door hem geschreven speech voor. Een 

gedenkwaardige serenade dus. Voor De foto's, klik HIER. 
 

16 november liep de hele vereniging mee in de Intocht van Sinterklaas in de 
gemeente Opmeer. Een gezellige optocht met mooi weer, veel publiek langs de 
weg en heel veel wachten en stilstaan. Voor foto's, klik hier. 

 
18 november vergaderde het bestuur bij Petra thuis. Veel lopende zaken en 

veel organisatorische punten voor het Jubileumjaar werden besproken. 
 
19 november was er voor de fanfare een extra repetitie i.v.m. het Druiffestival 

en het concours. 
 

21 november nam de fanfare deel aan het Druiffestival in Midwoud. Het festival 
werd gebruikt als try-out voor het concours. De fanfare ging het podium af met 

een goed gevoel. Er zijn nog 2 repetities om de laatste puntjes op de i te zetten. 
 
24 november reikte voorzitter Ton Koelemeijer aan Vronie Spil de bondsspeld 

uit bij haar 25-jarig lidmaatschap van de vereniging. Vronie was blij verrast, had 
de speld nooit verwacht "omdat ze niet van het gedoe" houdt. De felicitaties van 

de vereniging gingen vergezeld met een bos bloemen. 
 
25 november  ging de twirlgroep op uitnodiging van Deen naar de musical 

"Roodkapje" in de Parkschouwburg. 
 

26 november was de generale repetitie voor het concours van de fanfare. Een 
goede repetitie, een goede opkomst. Meer kunnen we niet doen. Het woord is 
aan de jury. 

 
30 november is de fanfare op concours geweest in Valkenswaard. Weken van 

hard werken resulteerden uiteindelijk in 80 punten (een ouderwetse 1e prijs 
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dus), alhoewel er ook mensen waren die dachten dat we beter kunnen. Dat is 
iets voor de toekomst. Voor nu tellen die 80 punten. Voor foto's, klik hier. 

  
December 

1 december blikte de fanfare terug op het concours. Na de pauze vergaderde 
het bestuur met de jeugd over actuele zaken.  
 

1 en 2 december verraste Sinterklaas de jeugd van twirlgroep, fanfare en 
drumband met een presentje. 

 
8 december was de Generale Repetitie van ALLES KIDS. De fanfareleden 
moesten dus even wachten, omdat de jeugd voorrang had. 

 
13 december nam ALLES KIDS deel aan het leerlingorkestenfestival in 

Opperdoes. Als veruit het jongste orkest was de groep ingedeeld in het 
avondprogramma. Vol bravoure, met veel enthousiasme en zeer geconcentreerd 
werd het programma afgewerkt. De jury was heel tevreden en o.a. zeer lovend 

over het strakke slagwerk. 
 

15 december keek de fanfare na de repetitie naar de film die Anton (zijn vrouw) 
had gemaakt van het concours in Valkenswaard. Leuk om jezelf te zien en te 
horen. 

 
16 december vergaderde het bestuur in De Goorn bij Anneke. Voor het eerst in 

de historie ging het bestuur in één auto naar de vergaderlocatie. Gesproken is 
o.a. over de activiteiten voor het Jubileumjaar, over de financiële plannen voor 
2009 en de lopende zaken. Uitgebreid is stilgestaan bij de jeugdvergadering van 

enkele weken terug. 
 

22 en 23 december was er geen repetitie voor de twirlgroep en de drumband 
i.v.m. de kerstvakantie. 
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